
Szósta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  13 maja 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr VI/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

13 maja 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 52

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

co stanowi – 86,66% 

 

Brak radnych: 

Pani Magdaleny Kopczyńskiej Pacyk 

Pana Antoniego Śliwińskiego. 
 

 

Obrady VI sesji otworzyła Wice Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Wiesława Płotkowska, 

która przywitała wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych 

na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski,  

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodnicząca obrad odczytała porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o uchwałę w 

sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. (druk Nr 

VI/67/2011).Było to sygnalizowane na ostatniej  komisji, a wczoraj przyszło pismo w tej sprawie. 

 

Przewodnicząca obrad- kto jest z państwa za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad? 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. Odczytała porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad po 

zmianach. 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Proponowany porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej: 

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonej kontroli. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie na rok 2011 (druk 

Nr VI/49/2011), 

2. w sprawie utworzenia Sołectwa Chełm Dolny (druk Nr VI/50/2011), 

3. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm Dolny( druk Nr VI/51/2011), 

4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 33/5 położonej 

w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/52/2011), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/53/2011), 

6. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 95/5 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/54/2011), 

7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/55/2011), 

8. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 93/5 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/56/2011), 

9. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 95 położonej w 

obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/57/2011), 

10. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 93/5 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/58/2011), 

11. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/59/2011), 
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12. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (druk Nr VI/60/2011), 

13. w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu (druk Nr 

VI/61/2011), 

14. w sprawie powołania przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu (druk Nr 

VI/62/2011), 

15. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-

2015(druk Nr VI/63/2011), 

16. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020. 

(druk nr VI/64/2011); 

17. w sprawie zmiany budżetu na 2011r. (druk nr VI/65/2011); 

18. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów Spółki Zachodniopomorskiej Agencji Turystyki 

„ZART” w Szczecinie. (druk nr VI/66/2011); 

19. sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. (druk Nr 

VI/67/2011). 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 

 

  
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z V sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak-  czy te działki w Piasecznie to te zakupione pod borowiny? 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– tak ceny  nie pamiętam. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Informacje przewodniczącego przekazała prowadząca obrady Pani Wiesława Płotkowska- odczytała 

pismo do Wodociągów Zachodniopomorskich, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

kolejne pismo do fundacji Promocji Gmin Polskich co stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. Kolejne Pismo to Uchwała RIO w sprawie wydania opinii za wykonanie budżetu za 2010r. 

co stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady uczestniczył również w 

dniach integracji w Gogolicach. Czy są pytania? 
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Radny pan Kazimierz Sandulak- w porządku sesji mamy dwa punkty, byśmy jako radni raz na trzy 

miesiące składali sprawozdanie z okresu między sesjami. Radni muszą brać udział w sesjach i 

komisjach i utrzymywać kontakty z mieszkańcami. Ja informuję mieszkańców o mojej działalności 

jako Radnego. Przyczyniłem się do naprawy wieży ciśnień. W sprawie melioracji rozmawiałem i 

zalanych dróg powiatowych, rozmawiałem również o drodze Trzcińsko-Babin. Pan Naczelnik 

napomknął, że istnieje realna szansa na cząstkowy remont a także wyrównanie pobocza. Byłem w 

Domu Dziecka na zaproszenie działacza Solidarności Śląskiej. Wziąłem także udział w otwarciu 

nowego zakładu przy ul. Polnej. Zaproponowałem zamieszczenie wkładki reklamowej bezpłatnej. 

Przygotowałem kilkanaście pytań pisemnym dla Pana Burmistrza i Przewodniczącego. Rozmawiałem 

kilkukrotnie z Panią Klepadło. Ustosunkuje się do odpowiedzi pana Przewodniczącego na moje 

zapytania, jakie otrzymałem w formie pisemnej. Jest nieodpowiednią praktyka na moje zapytania 

odpowiedzi otrzymują wszyscy. Wszystko jest napisane ze zgodnie ze statutem pierwsze dotyczyło 

wyboru sołtysów i drugie dotyczyło zapisu w ustępie nr 4 statutu Gminy, który pozwala 

przewodniczącemu w ingerowanie i kierowanie komisja rewizyjną. Kolejne to dotyczyło odpowiedzi 

na interpelacje. Kolejne to wykładanie list do podpisywania, że zapoznałem się z protokołem. Nie ma 

to żadnego związku  z głosowaniem czy przyjęciem protokołu bez odczytywania. Kolejne jest o tym, 

że jest brak informacji o przyjmowaniu przez przewodniczącego rady petentów. 

 

Przewodnicząca obrad-  widzę, że pan Radny już dokonało zmiany w porządku obrad. 

 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 

przeprowadzonej kontroli. 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- mieliście dwa miesiące czasu by podpisać protokół a pan mówi o 

dyscyplinie. Kontrola była nie konstruktywna i nie merytoryczna. Zgłasza wniosek formalny o 

odrzucenie protokołu komisji rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad-  kto jest za wnioskiem formalnym radnego Sandulaka? 

 

- za- 2- osoby 

- przeciw- 10 osób 

- wstrzymała się -1 -osoba 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Sandulaka upadł. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  komisja rewizyjna ma dwa wnioski pokontrolne i chciałbym by było to w 

formie nakazu, uwagi są słuszne i można było by wypracować dlaczego sołectwo Klasztorne wydało 

pieniądze tylko na opał jak jest to zadanie Gminy. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- z tego, co wiem prace społecznie użyteczne 

pojawiły się i zakład komunalny sprząta tylko Trzcińsko. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  do kogo był skierowany protokół i wnioski. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba-  do wiadomości radnych. 
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Radny pan Marek Rutka- całą poprzednią kadencje było tak, że zakres wniosków i tematy, jakie ma 

robić komisja rewizyjna to był podległy przewodniczącemu a wy podlegacie tylko Radzie a nie 

przewodniczącemu. 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca obrad-  do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje  czy teraz chce ktoś zabrać głos. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- dostałem odpowiedzi na moje zapytania, a ja chce się ustosunkować 

do tych odpowiedzi. Radny ma prawo ustosunkować się do otrzymanych odpowiedzi. Odczytał 

odpowiedz jaka otrzymał od Pana Burmistrza na swoje zapytania co stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. Ustawa o finansach publicznych mówi, że Radny ma prawo wglądu do 

dokumentów finansowych. Ustalamy, zatwierdzamy budżet i radny nie ma obowiązku mieć 

informacje to Burmistrz ma obowiązek to przedstawić. Dla pracowników urzędu jest tygodnik 

samorządowy i powinien być dla radnych, ale można to czytać na stronie internetowej. Niezgodność 

jest bardzo duża o dostępności informacji dla radnych idę do kierownika referatu, a on mi mówi, że 

nie jest upoważniony do odpowiedzi na pana zapytania. 

 

O godz. 14
00

- przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę. 

O godz. 14
10

- obrady zostały wznowione. 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie na rok 2011 (druk Nr VI/49/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani  Sylwia Tyrpa- jest to Gminny program przeciwdziałania 

przemocy który został opracowany przez panią Iwonę Jabłońską i jest to na podstawie ustaw jest to 

program opracowany po raz pierwszy w naszej gminie.  

 

Przewodnicząca obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- przeczytałem ustawę o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie i dla 

dobra Burmistrzów i dla radnych, bo został powołany zespół bo jest to komisja ponad narkomanię czy 

alkohol ani skład który pan Burmistrz ustalił. Jest to przeciwdziałanie patologii społecznej. Dla teczki 

dla dokumentów jest taka potrzeba.  

 

Inspektor pani  Sylwia Tyrpa- plan i zakres czynności został opracowany po szkoleniach jakie zostały 

opracowane po szkolenia w Powiatowym Centrum Pomocy w Rodzinie. A zespoły zostaną powołane 

inne osoby, czy dzielnicowy czy kurator sądowy zespół będzie poszerzony o dwóch kuratorów pan 

Czubko i Pani kurator z sądu z Gryfina. Do końca roku będziemy wiedzieli, że może coś należy 

zmienić. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- ustawa dwukrotnie przewyższa ten program są konkretne założenia. 

Pani powinna opracować wspólnie z panią Iwona w oparciu o ta ustawę. Brak jest uchwały Rady o 
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trybie i zasadach powoływania członków. Zgłaszam wniosek o wycofanie tej uchwały celem 

dopracowania. 

 

Przewodnicząca obrad-  kto jest za wniosek radnego Sandulaka. 

 

- za- 2- osoby 

 - przeciw- 10- osób 

 - wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że wniosek radnego upadł, wobec tego odczytała projekt 

uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 2- osoby 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VI/ 49/2011 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Chełm Dolny 

(druk Nr VI/50/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwał dotyczy powołania 

sołectwa w Chełmie Dolnym, na wniosek sołectwa mieszkańcy jednogłośnie wypowiedzieli się o 

utworzeniu takiego sołectwa. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 50/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm 

Dolny( druk Nr VI/51/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która koresponduje 

z poprzednią uchwałę jak tworzymy sołectwo to należy zatwierdzić statut by powołać sołtysa. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- w jakim dniu odbyły się konsultacje na temat statutu sołectwa? 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  nie było takich konsultacji. 

 

Radny pan Marek Rutka – dlatego nie możemy tego przyjąć bo łamiemy statut należy przeprowadzić 

konsultacje z mieszkańcami. Oprócz tego należy opracować statut gdzie będą zadania czy obowiązki 

nie posiadają sołectw takich samych mieszkańców czy infrastruktury. Mamy okazje by zrobić jeden 

pierwszy statut, jeden punkt mówi, ze sołectwo nie prowadzi gospodarki finansowej. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott- żeby wybrać radę sołecką i sołtysa to należy przyjąć statut i 

jakieś sołectwo będzie chciało zmienić statut to zawsze mogą wnioskować do rady o zmiany statutu. 

 

Radca prawny pan Sławomir Poczobut- potwierdzam, konsultacje są w momencie utworzenia 

sołectwa, żeby wybrać sołtysa należy określić zasady wyboru sołtysa. Zawsze można złożyć wniosek 

o zmianę statutu przez Radę. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- statut określa jak wybrać sołtysa i można to przyjąć, ale się nie 

musi.  

 

Przewodnicząca obrad- każde sołectwo ma prawo wnosić poprawki do statutu i wnioskować do Rady 

o zmianę statutu. Odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- przeciw- 2- osoby 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VI/ 51/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

o godz. 14
29

- wyszła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 12. 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 33/5 położonej w obrębie nr 4 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/52/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- przedstawię uchwały od 52 do 59 i 

są to uchwały, które mówią o wyrażeniu zgody na przedłużenie umów dzierżaw na działki jakie mają 

pod garażami. 

 

Przewodnicząca obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. W sprawie wszystkich uchwał na przedłużenie umów dzierżawy. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 52/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/53/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 53/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 95/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/54/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 54/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/55/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 55/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 93/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/56/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 56/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 95 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/57/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 57/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 93/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/58/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 58/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie  

umowy dzierżawy  na część działki nr 93/4 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr VI/59/2011), 
 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 59/2011 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości (druk Nr VI/60/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona nieruchomości w 

Dobropolu jest to nieruchomość wielkości 100 metrów i na nim jest budynek po byłej remizie 

strażackiej  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VI/ 60/2011 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu (druk Nr VI/61/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawiła pani Wiesława Płotkowska- odczytała pismo Pani Alicji Kałużniak w 

sprawie złożenia rezygnacji  ze stanowiska Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 
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Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 61/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Infrastruktury i Budżetu (druk Nr VI/62/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Wiesława Płotkowska poprosiła o przedstawienie propozycji na 

przewodniczącego. 

 

Radny pan  Krzysztof Skiba- zgłosił kandydaturę radnego Pana Roberta Kowalskiego. 

 

Radny pan Robert Kowalski – wyraził zgodę. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak zgłosił kandydaturę radnego pana Marka Rutki. 

 

Radny pan Marek Rutka wyraził zgodę. 

 

 Przewodnicząca obrad-  kto jest za Panem Robertem Kowalskim? 

 

-za- 8 – głosów 

 

Przewodnicząca obrad – kto jest za kandydaturą pana Marka Rutki? 

 

- za- 1- głos 

- wstrzymały się – 3- osoby 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VI/ 62/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Planu odnowy miejscowości Piaseczno na lata 2007-2015(druk Nr VI/63/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- do Rady Miejskiej wpłynęła prośba 

od osoby, która przygotowuje wniosek o pozyskanie funduszu na remont kościoła w Piasecznie musi 

uzupełnić dane do uchwały. Już raz zapisywaliśmy ten remont kościoła, ale należy to dopasować do 

wniosku. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 63/2011 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
42

- wyszedł radny pan Grzegorz Wasiutyński stan radnych na Sali 11. 

 

Do punktu VI.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020. (druk nr VI/64/2011); 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  do prognozy zmienimy 

inwestycje aleja spacerowa która zostaną dopasowana do wartości kosztorysowej na część inwestycji 

na dwa lata. Zmiany są umieszczone w załączniku nr 1 i nr 2 nie zwiększa się deficyt budżetu.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 64/2011 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2011r. (druk nr 

VI/65/2011); 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  wynika on ze zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej dokonujemy również zwiększenia i zmniejszenia dochodów i 

wydatków. Zwiększamy dochody w związku z tym, że mamy dochody na etapie projektu i są to 

obniżenia żwirowni czy też z darowizn. Wydatki zmniejszamy za sprawą przeniesienia inwestycji na 

2012 rok. Związku z tym, że planowaliśmy dofinansowania do tych inwestycji i dostaliśmy z 

ministerstwa finansów decyzję o zmniejszeniu subwencji oświatowej ogólnej. Zmniejszenia wynikają 

również w związku z pojawieniem się zadań takich jak remont drogi w Góralicach czy remont 

budynków. Mamy zwiększone koszty utrzymania świetlic wiejskich. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 65/2011 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów 

Spółki Zachodniopomorskiej Agencji Turystyki „ZART” w Szczecinie. (druk nr 

VI/66/2011); 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- w 1998r. Rada Gminy postanowiła, 

że przystąpi do spółki i że będzie udziałowcem tej spółki miał on przynosić zyski dla Urzędu niestety 

od 98 roku nie było żadnych zysków. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 66/2011 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.19. Podjęcie uchwały sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do 

nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. (druk Nr VI/67/2011). 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki obok DPS 

byłego ogrodu jest to części działki nad jeziorem zwracaliśmy się do Starostwa o przekazanie tej 

działki należy upoważnić Burmistrza do przejęcia tej działki. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 67/2011 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodnicząca obrad- odpowiedzi na interpelacje zostały przesłane pocztą wobec tego 

zapoznaliśmy się z nimi. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
52

 – Przewodnicząca obrad zamknęła VI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


